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Po wczorajszym meczu wszyscy mieli niedosyt. Zarówno piłkarze Romy jak

i Juventusu żałowali, że mecz nie zakończył się korzystnym dla nich

wynikiem. Widać to było w wypowiedziach pomeczowych, których udzielali

trenerzy obu drużyn, a także kilku zawodników.

 

Rudi Garcia:

- Wiemy, że o wyniku meczów takich jak ten, często decydują rzuty wolne i tak też

padły bramki. Poza tym, nie było zbyt wielu okazji bramkowych.

- Mogę powiedzieć, że zareagowaliśmy wyśmienicie. Pamiętając, że graliśmy w

dziesięciu i ze stratą gola, do końca meczu pokazywaliśmy, iż żyjemy i kopiemy.

Pokazaliśmy wielki charakter.

- Ten mecz był bardzo taktyczny. Musieliśmy podjąć trochę ryzyka, bo musieliśmy

gonić wynik i graliśmy w dziesięciu. Przycisnęliśmy ich wysoko i przesunęliśmy linię

obrony. Szkoda, że nie strzeliliśmy drugiego gola w ostatnich dziesięciu minutach,

bo w drugiej połowie na niego zasłużyliśmy.

- Przeprowadziłem dobre zmiany? Zawodnicy, którzy wchodzą na boisko, zawsze są

zdolni zrobić różnicę. Problemem w pierwszej połowie było to, że śpieszyliśmy się z

pewnymi rzeczami, a powinniśmy lepiej rozgrywać piłkę i zrobić więcej na

skrzydłach. Musimy jednak pamiętać, że graliśmy przeciwko ligowym liderom, a oni

bardzo dobrze bronili.

- W sprawie tabeli, pozostało trzynaście meczów do rozegrania i znów powtórzę to

co mówiłem, musimy utrzymać się na drugim miejscu. Dzisiaj utwierdziliśmy się na

nim, bo zyskaliśmy kolejny punkt przewagi nad Napoli. Jedynie przez obronę

drugiego miejsca, możemy wywierać presję na Juve.

 

Keita dla Sky Sport:

- Za późno się obudziliśmy, bo po czerwonej kartce musieliśmy pracować dwa razy

ciężej.

- Dzisiaj potrzebowaliśmy zwycięstwa. Zremisowaliśmy i to za mało. Juve jest

wspaniałą drużyną i nie można ich zdominować na 90 minut.

- Poza tym, powinniśmy rozegrać cały mecz w taki sposób jak robiliśmy to przez

ostatnie 20 minut. Jeśli gralibyśmy tak zawsze, nie moglibyśmy mieć dziewięciu

punktów straty do Juve.
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- By grać dobrą piłkę, trzeba zachować chłodny umysł, którego w chwili obecnej

nam brakuje.

- Juventus gra razem i wygrywa jako grupa od kilku lat, więc mają spokój i wiarę,

której nam w tej chwili brakuje. My nieustannie zmagamy się również z gonieniem

ligi.

 

Gervinho dla Roma TV:

- Umieliśmy znaleźć miejsce jedynie w końcówce, kiedy Juventus trochę się

rozciągnął. By atakować, trzeba mieć miejsce.

- Juventus jest mocnym i ciężkim przeciwnikiem. Znają nas bardzo dobrze, wiedzą o

naszych umiejętnościach i postarali się, żebyśmy nie mogli ich w większości użyć.

- Juve grało rozważnie, czekało na nas i nie zostawiło zbyt dużo miejsca.

Zmierzyliśmy się z bardzo solidnym blokiem obrony.

- Staliśmy się niebezpieczni dopiero w końcówce, po główkach Manolasa i Keity,

trzeba też przyznać, że Buffon miał raczej spokojną noc.

- Czuję się dobrze. Po powrocie miałem trochę problemów ze zmęczeniem, ale teraz

jest już dobrze.

 

Allegri dla Sky Sport:

 

Na szczycie tabeli nic się nie zmieniło, przewaga została taka sama, ale

Bianconeri stracili bramkę grając przeciwko dziesięciu zawodnikom. To

zmarnowana okazja?

- To krok naprzód, ale patrząc na to jak przebiegał mecz, powinniśmy spisać się

lepiej. Zagraliśmy źle w ostatnich dwudziestu minutach.

- Byłem zadowolony do siedemdziesiątej minuty, gdzie nie pozwalaliśmy Romie na

nic i poprawiliśmy się jeszcze po przerwie. Po objęciu prowadzenia, zagraliśmy

kolejne sześć, siedem dobrych minut, ale potem coś nas zatrzymało.

- Zeszliśmy z boiska bardzo źli. To prawda, że dziewięć punktów to dobra zaliczka,

ale powinniśmy zacząć wygrywać na wyjeździe, bo nie robiliśmy tego od trzech

meczów.
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- Romie nie jest łatwo, ale wciąż zostało dużo punktów do zdobycia. Rozczarowujące

jest jedynie zremisowanie tego meczu, a było nawet ryzyko jego przegrania, po

jednym ze stałych fragmentów.

- Musimy się poprawić, bo czasem tracimy ten nasz ząb i skupienie. Jesteśmy wciąż

daleko od naszego celu, a straciliśmy już zbyt dużo goli. Powinniśmy poprawić się

też w aspekcie kontroli meczu gdy w nim prowadzimy.

- Kiedy Roma wrzuciła bieg i miała serię rzutów wolnych, to normalne, że zyskała

pewność.

- Chłopacy spisali się bardzo dobrze spowalniając tempo Romy i powstrzymując ją

od wyprowadzania kontr. Jednakże musimy grać mniej pochopnie gdy prowadzimy i

wiedzieć jak kontrolować mecz.

 

Carlos Tevez wpaniale strzelił z rzutu wolnego. Uczył się od Andrei Pirlo?

- W tym tygodniu trenował rzuty wolne. Wiedząc, że Andrea ma kontuzje,

potrzebowaliśmy znaleźć kogoś, kto będzie wykonywał stałe fragmenty. On jest

niesamowity, wiedzieliśmy o tym już wcześniej.

 

Kingsley Coman był pierwszym, który wszedł na boisko, zmieniając Alvaro

Moratę...

- Chciałem wprowadzić go wcześniej, ale przydarzyła się seria rzutów wolnych, a ja

nie lubię zdejmować kogoś, kto dobrze gra w powietrzu przy stałych fragmentach.

 

Carlos Tevez dla Sky Sport:

- Próbowałem skopiować ustawienie Pirlo i ważne było podglądanie go na

treningach. Oczywiście Andrea wciąż jest pierwszym wyborem!

 

Allegri powiedział, że był zły po remisie...

- Ma prawo być zły, bo zagraliśmy całkowicie źle po siedemdziesięciu dobrych

minutach i ryzykowaliśmy przegraną.

- Pokazaliśmy charakter i spisaliśmy się bardzo dobrze, jednak po golu i grze
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przeciwko dziesięciu zawodnikom, nie powinniśmy byli sprezentować Romie tak

ważnego meczu. Jesteśmy silną drużyną i nie udowodniliśmy tego w ostatnich

dwudziestu minutach.

 

Claudio Marchisio dla Sky Sport:

- Jeśli popatrzymy na wynik, był to kolejny ważny punkt dla Juve, w meczu

przeciwko drugiej drużynie w tabeli.

- Jednak patrząc na to jak przebiegał mecz, zwłaszcza w drugiej połowie, są powody

do złości. Objęliśmy prowadzenie i mieliśmy kolejne okazje przy grze w przewadze,

ale ich nie wykorzystaliśmy.

- W dniu takim jak ten, nie powinniśmy popełniać takich błędów.

 

Marchisio zajął pozycję cofniętego rozgrywającego, podczas kontuzji Andrei Pirlo,

ale nie miał żadnych pomysłów na zastąpienie "Maestro"...

- Nie porównujcie nas! Jesteśmy zupełnie innymi zawodnikami, a cały świat wie ile

może dać Andrea.

- Kiedy dostaję szansę, próbuję dać z siebie wszystko na danej pozycji, posiadając

swój zestaw umiejętności.

Autor: SIRer

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               4 / 4

http://www.tcpdf.org

